
 

 

 

 
 

 

PASVALIO RAJONO SAVIVALDYBĖS 
 

 

EISMO SAUGUMO KOMISIJOS 

POSĖDŽIO  PROTOKOLAS 

 

2023-11-15 Nr. TE-6 

Pasvalys 

       Posėdis įvyko 2023 m. lapkričio 14 d. 14.00–15.30 val. 

      Posėdžio pirmininkas – komisijos pirmininkas Pasvalio rajono savivaldybės vicemeras Viktoras 

Doda. 

      Posėdžio sekretorė – Civilinės metrikacijos skyriaus vyriausioji specialistė Sandra Kvedarienė. 

Dalyvavo: komisijos nariai – komisijos pirmininko pavaduotojas, Pasvalio rajono savivaldybės 

tarybos narys Stanislovas Kiudis, Visureigių mėgėjų klubo „4x4 Pasvalys“ prezidentas Vytautas Užtupas, 

Panevėžio apskrities vyriausiojo policijos komisariato Kelių policijos skyriaus vyriausiasis specialistas 

Erikas Klimas, Pasvalio rajono savivaldybės administracijos Pasvalio miesto seniūnijos seniūnas Kęstutis 

Mitras. 

Nedalyvavo – Pasvalio rajono neįgaliųjų draugijos pirmininkė Virginija Kazlauskienė, Pasvalio 

rajono savivaldybės administracijos Vietinio ūkio ir plėtros skyriaus vyriausiasis specialistas Raimondas 

Endziulaitis. 

Kvorumas yra, dalyvauja 5 iš 7 komisijos narių. 

Kviestieji asmenys – UAB „Ignitis“ atstovas Robertas Jarulis, viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės 

vyriausioji gydytoja Sandra Matulienė, Vaškų seniūnas Kęstutis Jasėnas, Vygantas Baronas, Marius 

Kučinskas, iš jų: 

dalyvavo – viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės atstovas – Ūkio dalies vedėjas, komisijos narys 

Vytautas Užtupas.  

nedalyvavo – UAB „Ignitis“ atstovas Robertas Jarulis, Vaškų seniūnas Kęstutis Jasėnas, Vygantas 

Baronas, Marius Kučinskas. 

 

         DARBOTVARKĖ: 

       

        1. Dėl viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės 2023 m. spalio 5 d. rašto Nr. R3-441 „Dėl kelio ženklo 

pastatymo“. 

            2. Dėl Vaškų seniūnijos 2023 m. spalio 11 d. rašto Nr. 8-67 „Dėl eismo saugumo užtikrinimo“. 

            3. Dėl „UAB Ignitis“ 2023 m. spalio 18 d. prašymo „Dėl prašymo išduoti leidimą paslaugų ir 

informacinių ženklų įrengimui“. 

            4. Dėl (duomenys neskelbtini) 2023 m. spalio 20 d. prašymo „Dėl kelio ženklo pastatymo“.  

            5. Dėl (duomenys neskelbtini) 2023 m. spalio 31 d. prašymo „Dėl dviračių takų kelio ženklų 

patikros ir panaikinimo pagal tam tikrus kriterijus“.             

          

           1. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės 2023 m. spalio 5 d. raštas Nr. R3-441 

„Dėl kelio ženklo pastatymo“. 

           Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma įrengti informacinį kelio ženklą Nr. 611 „Aklakelis“ Geležinkeliečių ir Lėvens gatvių 

sankryžoje, kadangi Geležinkeliečių gatvė baigiasi VšĮ Pasvalio ligoninės teritorijoje. Paaiškinama, kad 

dažnai sunkiasvorių automobilių vairuotojai, neteisingai pasirinkę maršrutą, pasiklysta ir įvažiuoja į 
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ligoninės teritoriją, dėl ko būna sudėtinga apsisukti, užblokuojamas eismas GMP automobiliams, 

norintiems patekti į Priėmimo–skubios pagalbos skyrių. 

           Nuo 15.00 val. komisijos narys V. Užtupas nusišalina nuo klausimo svarstymo, nes dirba viešojoje 

įstaigoje Pasvalio ligoninėje.  

   Nuo 15.20 val. komisijos narys V. Užtupas dalyvauja klausimų svarstyme.  

         Komisijos nariai diskusijos metu vieningai nusprendė neprieštarauti ir pritarti kelio ženklų 

įrengimui. 

           NUSPRĘSTA: 

           1. Pritarti Geležinkeliečių ir Lėvens gatvių sankryžoje įrengti informacinio kelio ženklą Nr. 611 

„Aklakelis“. 

           2. Įpareigoti Pasvalio miesto seniūniją savo lėšomis įrengti kelio ženklą, pagal suderintą kelio 

ženklinimo schemą ir kelių ženklų įrengimo taisykles, suderinus su Pasvalio rajono savivaldybės 

administracija. 

           2. SVARSTYTA. Vaškų seniūnijos 2023 m. spalio 11 d. raštas Nr. 8-67 „Dėl eismo saugumo 

užtikrinimo“. 

         Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma Vaškų mstl., Kaštonų g. leisti pašalinti medžius, nes atlikus kelio asfaltavimo darbus paaiškėjo, 

kad keletas medžių kamienų sukelia eismo saugumo problemas. Iciūnų k., Iciūnų g. prašo leisti įrengti 

sferinį veidrodį, nes dėl blogo matomumo kyla grėsmė eismo dalyviams. 

           Komisija bendru sutarimu nutarė, kad minimi medžiai, esantys Kaštonų g., trukdo eismo saugumui 

ir siūlo kreiptis į Želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo komisiją dėl medžių pašalinimo. 

Pritarė Iciūnų k., Iciūnų g. leisti įrengti 2 sferinius veidrodžius. 

         NUSPRĘSTA: 

         1. Pritarta, kad minimi medžiai, esantys Kaštonų g., trukdo eismo saugumui. Kreiptis į Želdynų ir 

želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo komisiją dėl medžių pašalinimo. 

         2. Pritarti sferinių veidrodžių įrengimui Iciūnų k., Iciūnų g. 

         3.Įpareigoti Vaškų seniūniją savo lėšomis įrengti sferinį veidrodį, pagal suderintą kelio ženklinimo 

schemą ir kelių ženklų įrengimo taisykles, suderinus su Pasvalio rajono savivaldybės administracija. 

          3. SVARSTYTA. UAB „Ignitis“ 2023 m. spalio 18 d. prašymas „Dėl prašymo išduoti leidimą 

paslaugų ir informacinių ženklų įrengimui“.  

         Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma leisti įrengti adresu P. Avižonio g. 3, paslaugų kelio ženklus Nr. 735 „Elektromobilių įkrovimo 

vieta“. Prašo leidimo įrengti 5 vnt., pagal pateiktą schemą. 

         NUSPRĘSTA: 

         1. Nepritarti pagal pateiktą schemą paslaugų kelio ženklų įrengimui. 

         2. Nepritarti, kad ant apšvietimo stulpų būtų įrengti paslaugų ženklai, nes apšvietimo stulpai 

priklauso Pasvalio rajono savivaldybei. 

         3. Paslaugų kelio ženklas, pagal schemą Nr. 1, P. Avižonio g. nereikalingas (vienpusis eismas). 

        4. SVARSTYTA. (duomenys neskelbtini) 2023 m. spalio 20 d. prašymas „Dėl kelio ženklo 

pastatymo“.  

          Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma įrengti nukreipiamąjį kelio ženklą Nr. 412 „Pėsčiųjų takas“ prie tako, esančio šalia Pasvalio 

senojo parko. Važiuojant pėsčiųjų ir dviračių taku nuo Talačkonių k., nėra aišku, kurioje vietoje prasideda 

pėsčiųjų takas. 

        Komisijos nariai diskusijos metu vieningai nusprendė atidėti klausymo svarstymą, kreiptis į 

projekto rengėją, kad patikslinti naujai įrengto tako Panevėžio gatvėje paskirtį, nes projekte šis takas 

numatytas ne kaip atskiras pėsčiųjų takas su jam atskiru priklsausančiu numeriu, o kaip Panevėžio gatvės 

elementas.   

        NUSPRĘSTA. Atidėti klausymo svarstymą kitam posėdžiui. 

      5. SVARSTYTA. (duomenys neskelbtini) 2023 m. spalio 31 d. prašymas „Dėl dviračių takų kelio 

ženklų patikros ir panaikinimo pagal tam tikrus kriterijus“. 
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  Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma patikrinti ir apžiūrėti dviračių takus, jų ženklinimus.  

  Komisijos nariai apžiūrėjo ir išnagrinėjo nurodytų dviračių takų schemas.  

 Pažymima, kad Pasvalio rajone dviračių takų pervažų, įrengtų kartu su pėščiųjų perėja, nėra, 

dviračių takai nekerta Pasvalio rajono savivaldybės administracijos valdomų vietinės reikšmės kelių ir 

gatvių. 

 NUSPRĘSTA. Eismo saugumo komisija, išnagrinėjusi prašyme išsakytas pastabas dėl dviračių 

takų, pažymi, kad Pasvalio rajone dviračių takų pervažų nėra, o esantys dviračių takai nekerta Pasvalio 

rajono savivaldybės administracijos valdomų vietinės reikšmės kelių ir gatvių. 

 

           

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas        Viktoras Doda  

 

 

      

Posėdžio sekretorė        Sandra Kvedarienė 

            

 


